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 Zápisnica  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 25.10.2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger 

o 18:10. Privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov 

je prítomných 7. Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový  aj 

obrazový záznam. 

Oboznámil prítomných s programom OZ. 

Bod 2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva  

                        1.  Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Úprava rozpočtu RO č.5/2019 

4. Prijatie úveru 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru 

6. Prijatie refinančného úveru z VÚB a predčasné splatenie úveru v ČSOB 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru 

8. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru 

9. Záver 

    Predložený  návrh programu bol na základe návrhov  pána starostu, pána poslanca Milka 

a pána poslanca Páleníka doplnený. Navrhovaný bod pánom starostom o bod -  zmluva 

Malodunajsko  nebol do programu zahrnutý.  

Doplnený program bol nasledovný :  

                       1.  Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Úprava rozpočtu RO č.5/2019 

4. Prijatie úveru 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru 

6. Prijatie refinančného úveru z VÚB a predčasné splatenie úveru v ČSOB 
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7. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru 

8. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru 

9. Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce a vyhlásenie volieb hlavného 

kontrolóra. 

10. Rôzne:  

a) uznesenie k OZV a nakladanie s odpadom v obci 

b) uznesenie k predkladaniu materiálov do obecného zastupiteľstva  

c) uznesenie k Materskej škole – nepedagogický zamestnanci 

d) uznesenie – žiadosť o návrh na zlepšenie fungovania obecného 

úradu 

e) uznesenie – žiadosť o označenie všetkých prísediacich obecného 

úradu na obecnom zastupiteľstve 

11. Záver 

 

UZNESENIE č.107/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0  poslancov 

 
Bod 1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov boli prítomní 7poslanci. 
 Za overovateľov zápisnice boli určení:  p. Michal Šlachta a p. Andrej Klimo . 
 Za zapisovateľku bola určená  Miroslava Hladká. 
 
Bod.2 Voľba návrhovej komisie 
Starostom boli navrhnutí do návrhovej komisie poslanci p. P. Milko, Ing. M. Sollár a Ing. P. 
Vaško. 
Komisia bola schválená jednohlasne a bolo prijaté uznesenie:  
 
UZNESENIE č.108/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: p. P. Milko, Ing. M. Sollár a Ing. P. Vaško. 
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Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa: 0  poslancov 

 

 
Bod č.3. úprava rozpočtu RO č.5/2019  
K bodu č.3  na požiadanie pána starostu informovala prítomných ekonómka obecného úradu 
p. Sághyová.  K Bodu č. 3 doplnila informácie p. poslankyňa M. Dobrovodská ako 
predsedníčka finančnej komisie prečítala zápis zo zasadnutia finančnej komisie. Prečo sa 
prijíma nový úver –  odmietnutie poskytnutia úveru ČSOB bankou z dôvodu uloženej 
exekúcie   na účte obce Zálesie, ktoré banky nám ponuku zaslali , ktoré nepredložili. Prečo je 
potrebné refinancovať zostávajúci úver.  / kompletný zápis z finančnej komisie je k dispozícii 
na Obecnom úrade / 
K bodu č.3. bolo prijaté uznesenie  
 
UZNESENIE č.109/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.5/2019. 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
 
Bod č.4. Prijatie úveru 
V bode č.4 poprosil pán starosta predsedníčku finančnej komisie aby predložila stanovisko 
finančnej komisie k prijatiu úveru . Urobila tak pani poslankyňa a predsedníčka fin. komisie 
pani Dobrovodská.  Predniesla kompletnú správu ktoré banky boli oslovené, Tatra banka, 
SLSP, VÚB , OTP banka . Tatra banka ponuku nepredložila , OTP banka podmienila úver 
vyporiadaním exekúcie. V posudzovaní zostali banky VÚB a SLSP. /Kompletný  zápis 
z finančnej komisie je k dispozícii na Obecnom úrade /.  
K bodu č.4 boli  prijaté uznesenia  

UZNESENIE č.110/10/2019    

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Stanovisko finančnej komisie k prijatiu úveru. 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
UZNESENIE č.111/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje prijatie preklenovacieho úveru vo výške 266.600,- € poskytnutého zo strany 
Všeobecná úverová banka a. s., so sídlom Mlynské Nivy č. 1, 829 90 Bratislava 25, IČO  
313 20 155, DIČ  2020411811, IČ DPH  SK7020000207, zapísanej v Obchodnom registri  
Okresného súdu Bratislava I, odd. Sa, vložka č.  341/B, v zmysle Indikatívnej ponuky zo dňa 
4.10.2019, na účely zabezpečenia financovania investičnej výstavby projektu: KORZO Zálesie 
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- revitalizácia nábrežia Malého Dunaja pre voľnočasové aktivity v obci Zálesie“ v rámci 
projektu cezhraničnej spolupráce DANUBE BIKE & BOAT, program INTERREG V-A SK HU 
2014-2020 (kód projektu: SKHU/1601/1.1/014). Indikatívna ponuka zo dňa 4.10.2019 tvorí 
prílohu tohto uznesenia. 
 

Za:  7   Proti: 0   Zdržal sa:  0 poslancov 

 

UZNESENIE č.112/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje čerpanie preklenovacieho úveru od VÚB banky, a. s. na projekt KORZO Zálesie  do 
výšky 246.000.- euro. Pre čerpanie úveru do výšky 266.600.- euro je potrebný súhlas 
poslancov formou schválenia nového uznesenia.  
 

Za:  7   Proti: 0   Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č.5. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru  
K bodu č. 5  dostali poslanci OZ  správu  „Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru „ 
písomne pred konaním 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 25.10.2019.   
K bodu č.5 bolo prijaté uznesenie.  
 
UZNESENIE č.113/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru.                                                           

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č.6. prijatie refinančného úveru z VÚB a predčasné splatenie úveru v ČSOB  
K bodu č. 6 prečítala uznesenie pani poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie M. 
Dobrovodská.  
K bodu č.6 bolo prijaté uznesenie :  
 
UZNESENIE č.114/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje prijatie úveru vo výške 122.000,- € poskytnutého zo strany Všeobecná úverová 
banka a. s., so sídlom Mlynské Nivy č. 1, 829 90 Bratislava 25, IČO  313 20 155, DIČ  
2020411811, IČ DPH  SK7020000207, zapísanej v Obchodnom registri  Okresného súdu 
Bratislava I, odd. Sa, vložka č.  341/B, v zmysle Indikatívnej ponuky zo dňa 15.10.2019 vo 
verzii 12M Euribor + marža banky. Indikatívna ponuka zo dňa 15.10.2019 tvorí prílohu tohto 
uznesenia. 
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Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č.7. Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru  
K bodu č. 7  dostali poslanci OZ  správu  „Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru“ 
písomne pred konaním 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 25.10.2019.   
K bodu č.7 bolo prijaté uznesenia.  
 
UZNESENIE č.115/10/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru. 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
UZNESENIE č.116/10/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje splatenie existujúceho účelového úveru vyplývajúceho zo Zmluvy o účelovom 
úvere č. 1392/16/08709 vedeného v ČSOB, a. s. SME pobočka Bratislava, Nám. SNP č. 29, 815 
63 Bratislava. 
 
Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č.8. Memorandum o vzájomnej spolupráci pri realizácii investičného zámeru 
K bodu 8  sa vyjadrili : 

a) Pán poslanec Milko . projekt mu zobral veľa energie , žiada aby starosta  predkladal  
podklady včas , memorandum sa rieši už niekoľko rokov , nie je možné aby sa také 
niečo riešilo tak dlho. Boli chyby aj na strane investora , pánovi Hájikovi bola ale 
sľúbená pomoc ale memorandum sa stále posúva. Starosta nekoná vo veciach tak 
ako sľúbil vo voľbách . Pán Milko bol v „úžase“ aký návrh memoranda mu poslal pán 
starosta pre konaním tohto OZ , memorandum mu bolo zaslané bez príloh. Poslanci 
nemôžu schvaľovať taký dôležitý dokument bez príloh ak majú byť súčasťou 
memoranda. Od starostu dostal odpoveď , že obecný úrad nedisponuje technickým 
vybavením na zaslanie týchto príloh. Pán Milko žiada zaniesť do zápisnice dve prílohy 
, ktoré  vypracoval ako ďaleko a do akých spoločností  Napr. FAX Copy si pán starosta 
mohol dať prílohy kopírovať a aké tzv. iné riešenia mohol použiť. tzv smart 
technológie. / tie dva dokumenty sú ako prílohy nedeliteľnou súčasťou tejto 
zápisnice./ Pán Milko sa pýta aký je zámer pána starostu aby sa takto správal 
k poslancom. Obec si takéhoto starostu nezaslúži. Pán Milko chce Memorandum 
podporiť , zároveň žiada aby starosta k poslancom správal slušne.  
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b) Odpovedá starosta: Slová pána poslanca Milka považuje za nehorázne osočovanie, 
obecný úrad je poddimenzovaný, poslanci môžu prísť na obecný úrad aj mimo 
úradných hodín a robiť si kópie , výpisy. Okolité obce takéto služby poslancom  
nerobia. Poslanci si napr. v Bernolákove dohadujú dokonca presný čas návštevy na 
obecnom úrade. Starosta si vyprosuje takéto osočovanie , že má niečo proti pánovi 
Hájikovi. Iné Obce majú prednostov a zároveň aktívnych zástupcov starostu , kde aj 
zástupcovia chodia pracovať na Obecný úrad. Môže povedať čo všetko pre obec 
urobil. Zamestnanci sú vyťažení, obecný úrad  nie je schopný  pripraviť materiály na 
Obecné zastupiteľstvo včas.  

c) Pán Milko sa pýta či je   teda v silách úradu oskenovať a doručiť dokumenty 
k memorandu? Ako chce štatutár podpisovať memorandum bez doloženia tak 
závažných príloh? 

d) Starosta predložil na OZ prílohy v papierovej forme. Požiadal pána Hájika aby mu 
dokumenty – prílohy zaslal v elektronickej forme. Bohužiaľ nemá ich.  

e) Z dôvodu vzniknutej hádky má technickú poznámku pán poslanec Viliam Páleník a to, 
OZ má platný rokovací poriadok, starosta OZ vedie  a účastníci sa majú zdržiavať 
vstupovania do diskusie bez udelenia slova. Ak rokovanie narúša občan, ktorý je 
členom a predsedom komisie, ktorý je poradným orgánom OZ to je na zvážanie . 
Pokračuje: Administratívno legislatívna komisia mala memorandum v komisii , 
memorandum má štyri prílohy ktoré sú neoddeliteľnou súčasťou memoranda. Do 
komisie bola doručená iba jedna , teda tri prílohy chýbali. V komisii prebehla diskusia, 
prečo neboli  prílohy doručené, či a prečo nebolo v silách obecného úradu aby ich 
zaslali, či  memorandum s prílohy prebrala stavebná komisia. Administratívno 
legislatívna komisia odporúča uznesenie prijať s výhradou , že prílohy sú na obecnom 
úrade. Pán Poslanec Páleník ďalej citoval rokovací poriadok v časti  s akým 
predstihom má obecný úrad predkladať Obecnému zastupiteľstvu všetky podklady na 
zasadnutia OZ. 

f) K citovaniu a výkladu rokovacieho poradiu pánom poslancom Páleníkom vystúpila 
občianka, ktorá upozornila pána poslanca Páleníka , že už z rokovacieho poriadku 
nedočítal časť , kde sa uvádza, že poslanci sa majú vyjadrovať k bodu ktorý je 
preberaný  a nerobiť výklad rokovacieho poriadku. Pán Páleník odpovedal, 
informoval o priebehu AL komisie, ktorá o tomto aspekte rokovacieho poriadku 
v súvislosti s preložením memoranda diskutovala, a teda hovoril k veci. 

g) K príprave materiálov sa vyjadril pán starosta, na obecný úrad môže prísť ako  občan 
tak aj poslanec . Obecný úrad  svoje určité  technické vybavenie ,  zamestnanci majú 
svoj program , úlohy, termíny a kapacitu ktorú dokážu splniť. 

h) Pán Milko : starosta vytvára na OZ zákony . Ako má OZ schvaľovať, keď mu obecný 
úrad neoskenuje a nezašle materiály?  

i) Pánovi poslancovi Sollárovi chýba odporúčanie stavebnej komisie.  
j) Pán starosta: z poslancov boli vybratí dvaja poslanci, pán Milko a pán Klimo ktorí 

budú účastní stretnutí s pánom Hájikom a to z dôvodu , že sa problematike rozumejú. 
Preto nechápe námietky pána Sollára.  
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k) Pani poslankyňa Dobrovodská: Memorandum sa bude opäť opravovať, pripravuje sa 
už niekoľko mesiacov, za ten čas už mohlo byť dobre pripravené. Ak obecný úrad 
nestíha mohol ísť pán starosta do Fax copy a tam dať urobiť všetky kópie príloh 
k memorandu. Osobne ho o to požiadala.  Neurobil tak. Argumenty , ktoré dáva 
obecný  úrad , že podklady sú na obecnom úrade často používal bývalý pán starosta 
Meško. Pánovi Pergerovi to vtedy ako občanovi vadilo a vyjadroval sa že takto sa to 
robiť nemôže. Memorandum malo viac verzií, v každej boli chyby. Veria z 24.10.2019 
bola opravená , ale nie o pripomienky pani poslankyne Martiny Dobrovodskej. Ako 
chce starosta podpísať memorandum s chybami ?Memorandum už bolo presunuté zo 
septembrového zasadania OZ. Je úlohou poslanca opravovať chyby v zmluve ? Tie 
ktoré našla zapracovala do memoranda. Žiada návrhovú komisiu aby pripravila nové 
uznesenie . Za takto predložené memorandum hlasovať nebude.  

l) Pán starosta oponuje. Memorandum bolo v Administratívno legislatívnej komisii , 
mohla sa ho zúčastniť aj pani Dobrovodská o zasadnutí komisie vedela. Poslanci len 
hľadajú chyby , úradu nepomáhajú, ide o šikanu a mobing zamestnancov zo strany 
poslancov. 

m) Pán poslanec Páleník: Poslanci v zmysle zákona nepripravujú materiály , poslanci  
rozhodujú. 
 
K bodu č.8 boli  prijaté uznesenie  
 

UZNESENIE č.117/10/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie schvaľuje Memorandum o vzájomnej spolupráci pri 
realizácii investičného zámeru s podmienkou splnenia nasledovných podmienok : 

- Kompletné znenie memoranda vrátane doloženia všetkých príloh bude 
zaprotokolované v zápise z tohto zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Zálesie 
a tento zápis bude v lehote podľa rokovacieho poriadku zverejnený na obecnej 
stránke. 

- Kompletné znenie Memoranda, vrátane príloh, bude po jeho podpísaní oboma 
zmluvnými stranami zverejnený na obecnej stránke. 
 

Ak niektorá z týchto podmienok nebude dodržaná toto uznesenie stráca platnosť. 

 

Za:  7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
UZNESENIE č.118/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje podpísanie Memoranda o  spolupráci  po oprave chýb, ktoré zmluva obsahuje.  

- Oprava výklad pojmov bod 1 doplniť  Obcou schválený variant 

- Oprava výklad pojmov bod 2 vyškrtnúť výmeru, opraviť rok narodenia, opraviť adresu 
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- Oprava Článok I bod 1 – ( záväzky, mestských) 

- Oprava Článok II prečíslovať 

- Článok VII doplniť zmluvne  

 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

Bod č.9. Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce a vyhlásenie volieb hlavného 
kontrolóra. 
V bode 9. predniesol dôvodovú správu pán poslanec Páleník. Z dôvodu vzdania sa funkcie 
hlavnej kontrolórky obce Zálesie k 30.11.2019 vyhlasuje voľby hlavného kontrolóra na deň 
4.12.2019. 
Pán starosta informoval prítomných prečo sa hlavná kontrolórka vzdala funkcie, prečítal jej 
vzdanie sa funkcie: ) v súlade s § 18a ods.8 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov Oznámila zastupiteľstvu Obce Zálesie , že sa vzdáva 
funkcie hlavného kontrolóra obce Zálesie ku dňu 30.11.2019 z dôvodu, že OZ žiadalo 
vykonávať kontroly v rozpore s zákonom SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a  z dôvodu šikanovania a nekorektného správania zo strany poslancov. 
Za prácu pani hlavnej kontrolórke starosta poďakoval.  
  
UZNESENIE č.119/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce Zálesie. 

A: Berie na vedomie, že kontrolórka obce Ing. Andrea Fülöpová sa v súlade s § 18a ods. 8 
písmeno a) zákona SNR č. 369/1990 o obecnom zriadení ku dňu 30.11.2019 vzdala funkcie 
kontrolóra obce. 
B: Vyhlasuje voľby kontrolóra obce Zálesie na 4.12.2019. 

C: Žiada starostu, aby obvyklým spôsobom zverejnil vyhlásenie volieb. V ozname budú 
uvedené náležitosti a termín podávania prihlášok v zmysle §18a  zákona SNR č. 369/1990 o 
obecnom zriadení.     
   
Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod.č.12 Rôzne:  

a) uznesenie k OZV a nakladanie s odpadom v obci 

b) uznesenie k predkladaniu materiálov do obecného zastupiteľstva  

c) uznesenie k Materskej škole – nepedagogický zamestnanci 

d) uznesenie – žiadosť o návrh na zlepšenie fungovania obecného úradu 
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e) uznesenie – žiadosť o označenie všetkých prísediacich obecného úradu na obecnom 

zastupiteľstve 

K bodu č. 12 písmeno a) žiada pán poslanec Milko vypovedať zmluvu s Organizáciou 
zodpovednou výrobcovi / ďalej len OZV/ a to z dôvodu podľa dôvodovej správy , že  tak ako 
je tomu teraz, že pri vývoze odpadu komunálneho a separovaného odpadu rovnakou 
spoločnosťou nie je možné odkontrolovať správnosť tonáže vyvezeného komunálneho 
odpadu (môžu miešať komunál so separovaným a účtovať to za vyššiu sumu komunálu).  
Zároveň : žiada Obecný úrad spraviť výberové konanie na OZV a vývozovú spoločnosť pre 
separovaný odpad s podmienkou aby vývoz separovaného odpadu zabezpečovala iná 
spoločnosť ako vývoz komunálneho odpadu prípadne aby vývoz separovaného odpadu 
opúšťal obec už navážený a odporúča starostovi, aby v čo najkratšom čase začal riešiť  
odpadové hospodárstvo koncepčne. Aby najneskôr do konca roka 2019 predložil obecnému 
zastupiteľstvu návrh koncepcie nakladania s odpadmi v obci, ktorá bude prerokovaná na 
zasadaní OZ. 
Vyjadril sa pán starosta: vypovedať zmluvu z OZV je riskantné, ak následne neuzatvoríme 
novú zmluvu s inou OZV zostaneme bez OZV a separovaný zber nebude z obce zvážaný.  Na 
základe návrhu pána Milka sa teda stotožňuje s návrhom urobiť najskôr výberové konania na 
OZVčky. 
 
K bodu č. 12 písmeno a) bolo prijaté uznesenie  
 
UZNESENIE č.120/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A: žiada spraviť výberové konanie na OZV a vývozovú spoločnosť pre separovaný odpad 
s podmienkou aby vývoz separovaného odpadu zabezpečovala iná spoločnosť ako vývoz 
komunálneho odpadu prípadne aby vývoz separovaného odpadu opúšťal obec už navážený. 
B: odporúča starostovi, aby v čo najkratšom čase začal riešiť odpadové hospodárstvo 
koncepčne. Aby najneskôr do konca roka 2019 predložil obecnému zastupiteľstvu návrh 
koncepcie nakladania s odpadmi v obci, ktorá bude prerokovaná na zasadaní OZ. 
 

Za:    7   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

K bodu č. 12 písmeno b) uznesenie k predkladaniu materiálov do obecného zastupiteľstva 
predložil návrh uznesenia  pán poslanec Milko a to  bolo prijaté nasledovne: 
 
UZNESENIE č.121/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A: žiada starostu obce a zamestnancov obce pripravujúcich zasadnutie obecného 
zastupiteľstva aby materiály pripravované na zasadanie obecné zastupiteľstva boli 
predkladané poslancom obecného zastupiteľstva minimálne 3 dni vopred a tieto materiály 
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boli kompletné. t. z. Program zasadania obecného zastupiteľstva, uznesenia vrátane 
materiálov – dôvodová správa, zmluva vrátane príloh, vyjadrenie príslušných komisii. 
Materiály stačí predkladať elektronicky ( vždy kompletne celý materiál v jednom maily ) ak 
poslanec nepožiada inak.  
B: žiada starostu obce a zamestnancov obce pripravujúcich zasadnutie obecného 
zastupiteľstva aby materiály takto predložené poslancom boli kompletne archivované 
v zápisnici zo zasadania obecného zastupiteľstva. 
C: žiada starostu obce a zamestnancov obce pripravujúcich zasadnutie obecného 
zastupiteľstva aby materiály predkladané na zasadnutie obecného zastupiteľstva obsahovali 
aj meno a priezvisko predkladateľa materiálu.  
    

Za:    7   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

K bodu č.12 písmeno c) uznesenie k Materskej škole – nepedagogický zamestnanci 
predniesla Dôvodovú správu pani poslankyňa Martina Dobrovodská. Nakoľko je dôvodová 
správa obsiahla po obsahovej stránke je táto dôvodová správa prílohou číslo 3 tejto Zápisnice 
a je jej neoddeliteľnou súčasťou. Po prečítaní dôvodovej správy sa v bode 12 ďalej 
vyjadrovali: 

• Pán starosta sa pýta, prečo nebol prizvaný ani raz na radu školy.  MŠ a rada školy od 
neho žiada zabezpečiť veci, ale na radu školy ho nezavolajú. Ak chceme navýšiť počet 
upratovačiek, je potrebné urobiť aj rozpočtové opatrenie a teda rátať s touto silou 
v mzdových nákladoch. K návrhu v dôvodovej správe aby  zvážil funkciu manažérky 
upratovačiek sa pán starosta  vyjadril že manažérku nevymení s jej prácou je 
spokojný. Preveroval počty upratovačiek aj na iných úradoch. Uviedol porušenie 
uloženia čistiacich prostriedkov v budove MŠ priamo v jedálni , kde by sa k nim mohli 
dostať deti. Aj z tohto dôvodu chcel manažérku aby sa takáto situácia neopakovala. 
Zasahoval do týchto vecí a nezasahoval do pedagogických zamestnancov.  

• Pán poslanec Milko sa pýta prečo o tomto nebola informovaná komisia školstva.   

• Pani Massayová – poverená vedením MŠ : nebude sa vracať k nedostatkom , tie sú 
odstránené. MŠ má schválený prevádzkový poriadok v oboch budovách a tým sa 
upratovačky riadia. Chce pokračovať v tom čo dobre vybodovala jej predchodkyňa. 
Ako príklad uviedla situáciu kedy jej zostala jedna upratovačka a pani manažérka jej 
nebola ochotná pomôcť. Ako s jednou upratovačkou zloží postieľky? Bolo jej dokonca 
oznámené pani manažérkou , že upratovačky z MŠ budú stiahnuté na umývanie 
okien! Pani manažérka riadi upratovačky , ale tie chýbajú a upratujú učiteľky. Osobný 
problém v tom učiteľky nevidia ak ide o výnimočnú  situáciu, ale toto nie je 
komplexné riešenie fungovania MŠ. 

• Pán poslanec Vaško: potvrdzuje, že problém nebol predmetom skorších zasadnutí 
komisie školstva až na poslednom zasadnutí 2.10.2019 bola komisia informovaná 
o týchto problémoch. Zápisnica z tohto zasadania komisie je na Obecnom úrade. 
Komisia problém rozdebatovala, pýtali sa starostu prečo nebolo riešené aj poverenie 
vedením MŠ od 1.septembra 2019. Starosta odpovedal , že na iných  MŠ to funguje. 
Pán Vaško sa vyjadril, veď ak starosta nie je spokojný s pani poverenou riaditeľkou  
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nech jej dá výpoveď. Pán poslanec Vaško navrhol : treba urobiť dennú snímku práce 
upratovačiek. To isté navrhuje pre zamestnancov úradu. 

• Pán starosta sa vyjadril: manažérka má na starosti sklad čistiacich prostriedkov, a má 
ju práve na to aby on neriešil napr. umývanie okien. Ak upratovačky nestíhajú, tak by 
nemali vonku fajčiť.  

• Pán Vaško sa pýta či máme vyčíslenú spotrebu materiálu ktorú uviedol pán starostu 
ako vysokú. 

• Pani Červenková : starosta nemá naštudovaný pedagogický zákon . Riaditeľka je 
zodpovedná za bezpečnosť . Pán starosta oponuje , že za bezpečnosť je zodpovedný 
zriaďovateľ.  

• Pani Massayová uviedla príklad ako sa pani manažérka správala pri žiadosti o pomoc. 
Pani manažérka sa vyjadrila , že ona bude rozdeľovať prácu  a „hodila metlu“.  

• Pán poslanec Páleník sa prihlásil o slovo , starosta mu ho neudelil, pán poslanec 
Páleník uvádza že starosta tým porušil rokovací poriadok. 

• Pani Brincková: má otázku , koľko je teda v MŠ upratovačiek ? dve , tri alebo štyri? , 
čo je náplňou práce pani manažérky?  

• Odpovedá pani poslankyňa Dobrovodská: v MŠ boli vždy štyri upratovačky , teraz sú 
tam len tri a starosta chce ich zaradenie pod obecný úrad s určením výkonu miesta 
práce. Majú mať prerobené pracovné zmluvy. S týmto zamestnankyne nesúhlasia. 

• Pán poslanec Viliam Páleník poďakoval za dobré fungovanie škôlky zamestnancom 
MŠ  a vyzýva starostu aby sa najprv venoval veciam ktoré obec vôbec nemá alebo 
nefungujú a po ich vyriešení sa venoval vylepšovaniu chodu škôlky a Obecný úrad aby 
sa venovali svojim veciam a aby si Obecný úrad lepšie organizoval svoju prácu. 

• Pani Repková zástupkyňa v MŠ: činnosti a fungovanie upratovačiek si preverili tiež aj 
na iných úradoch , prax však ukázala že takto ako je to teraz nastavené v MŠ Zálesie 
to fungovať nebude. 

• Pán starosta uviedol že nazývať spomínanú manažérku upratovačiek takto nie je 
správne, lebo je skladníčkou.  

• Pán poslanec Vaško sa pýta prečo poverenie vedením MŠ riešil starosta až 
v septembri. Pán starosta odpovedá:  z časových dôvodov.   
 
K bodu č.12 písmeno c) bolo prijaté uznesenie. 
 

UZNESENIE č.122/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu aby: 

a) zachoval organizačnú štruktúru zamestnancov Materskej školy 

 

b) ponechal upratovačky ako zamestnancov Materskej školy v počte dve upratovačky na 

jednu budovu pod vedením Materskej školy pre zabezpečenie riadnej prevádzky , 

ktorá neohrozí zdravie a bezpečnosť detí. 
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c) V prípade navrhovaných organizačných zmien v Materskej škole tieto najskôr 

predložil na posúdenie komisií školstva, mládeže a športu. 

 

d) zabezpečil ako zriaďovateľ odstránenie závad, ktoré Materská škola opakovane 

nahlásila  v čo najkratšom možnom čase, najneskôr však do 31.12.2019 a o termíne 

odstránenia informoval písomne vedenie Materskej školy a obecné zastupiteľstvo. 

 

e) Na obecný úrad prijal pomocnú silu, ktorá bude rozvážať obedy dôchodcom, 

upratovať obecný úrad a kultúrny dom a prehodnotil potrebu manažérky 

upratovačiek. 

 

Za:    6            Proti: 0        Zdržal sa:   1 poslancov / Ing. Michal Šlachta/  
 
 

 Bod č.12 písmeno d)  uznesenie – žiadosť o návrh na zlepšenie fungovania obecného úradu.  
 
V bode č.12 písmeno d) predniesol dôvodovú správu pán poslanec Klimo. V Dôvodovej 
správe uviedol z akého dôvodu navrhuje nasledujúce uznesenie. Poslanci sú neustále 
atakovaní a obviňovaní za zvyšovania byrokracie a šikanovania Obecného úradu.  Takéto 
tvrdenie pokladá za neopodstatnené. Za správnosť a kompletnosť predkladaných materiálov 
na OZ zodpovedá obecný úrad. Tento stav mu nie je ľahostajný a hovorí aj za ostatných 
poslancov. Preto žiada pána starostu aby vypracoval  návrh na zlepšenie fungovania 
obecného úradu po materiálno - technickej aj personálnej stránke. V krátkej dobe sa bude 
riešiť rozpočet na rok 2020 a preto žiada tento návrh poslancom predložiť do konca 
novembra 2019.  
K bodu bolo prijaté uznesenie :  
 
UZNESENIE č.123/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu obce, aby vypracoval a predložil 
poslancom návrh na zlepšenie fungovania Obecného úradu z pohľadu materiálno-
technického vybavenia a personálneho obsadenia. V prípade potreby personálneho 
navýšenia žiadame do návrhu uviesť aj pozíciu a náplň práce tejto pozície. Uvedený návrh 
žiadame predložiť čo najskôr, najneskôr však do konca mesiaca November 2019. 
    

Za:  6   Proti: 0  Zdržal sa:   1  poslancov / RNDr. Viliam Páleník PhD./ 
 
 

Bod č.12 písmeno e)  uznesenie – žiadosť o označenie všetkých prísediacich obecného úradu 
na obecnom zastupiteľstve.  
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K bodu  č.12 písmeno e) predniesol návrh uznesenia pán poslanec Sollár a toto uznesenie 
bolo následné prijaté v znení:  
 
UZNESENIE č.124/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu obce Zálesie aby zabezpečil označenie 
všetkých prísediacich na každom zasadnutí obecného zastupiteľstva a to tak, že na stole pred 
každým prísediacim bude menovka s uvedením celého mena a priezviska bez titulu. 
 

Za:    7   Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 
Bod č.11. Záver  
Na Záver starosta obce  poďakoval všetkým za účasť a o 20:50 ukončil 10. zasadnutie OZ. 
Zasadnutie bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade.  
 
 
 
Overovatelia:  Ing. Michal Šlachta .................................... 
 
                           Andrej Klimo  ............................................ 
                                                                                                       
 
 
 
                                                                                                            Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 
 
 
Prílohy zápisnice :  
Príloha č.1 : k bodu č.8 písmeno a) tejto zápisnice  
Príloha č.2:  k Uzneseniu č. 117/10/2019 : Memorandum a jeho prílohy  
Príloha č.3:  Dôvodová správa  k Uzneseniu číslo 122/10/2019 predložená poslankyňou Martinou 
Dobrovodskou. 
 
Všetky predložené dôvodové správy ktoré nie sú prílohou tejto zápisnice sú uložené v listinej 
forme na Obecnom úrade. 
 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Hladká   
V Zálesí, 25.10.2019 


